
 
 
Närvarande:   Lena Andersson, AK 
   Tobias Hellman, AK 
   Åsa Bocke, AK 
   Magnus Holmqvist Sollentuna SLK 
   Håkan Westberg, Saltis 
   Joacim Huddinge 
   Gustaf Martin.Löf, Lidingö 
   Fredrik Sörén, DIF Allpina 
   Tom Rapaport, MASK 
   Per Werngren, Täby deltar på telefon 
    
Ordförandemöte den 11/9 kl. 18,30-21 i Ursviks Motionsgård  
 
Agenda. 

1. Välkommen till säsongen 18/19, kort presentation av alla mötesdeltagarna och AK:s 
uppdrag och fokus under kommande säsong i stort.  
Utöver de aktiviteter AK arrangerar och/eller administrerar kommer vi att fokusera på följande 
områden: 

 Kommunikation externt och internt till klubbar 
 Presentera AK och AK:s verksamhet för respektive klubb genom att AK kommer och 

presenterar verksamheten på ett möte i klubben. 
 Extern kommunikation från utvalda tävlingar i distriktets regi tillsammans med de klubbar 

som arrangerar de utvalda tävlingarna. 
 Vem är ansvarig på SSF för regionens tävlingsansvariga, den funktionen behöver 

tydliggöras. 
 Värdegrund, Vet och etikett för Stockholms Skidförbund Alpint 
 Tydliggöra och kommunicera hur ekonomin i AK fungerar. Skicka fakturor direkt efter 

aktiviteterna som AK arrangerar. 

2. Hur ser klubbarna på AK:s verksamhet, finns det önskemål om förändringar. 
Det finns önskemål om att AK ska ha ett omvärldsspan på RF, Skidförbundet och förmedla 
relevant information som klubbarna kan ha nytta av att få kännedom om tex Strategi2025, läs mer 
om de fem utvecklingsresorna på http://www.strategi2025.se/Strategi2025/Femutvecklingsresor/ 

Bra info gällande GDPR finns på denna länk: http://www.rf.se/Personuppgifter/vanligafragor 

3. Tävling - info om distriktets tävlingsverksamhet 
Det kommer i år genomföra testet med uppdelade tävlingar för U10 i STHLM vilket innebär att 
det endast är 4 tävlingar istället för 6 schemalagda som STHLMs serie. Detta innebär inte att det 
inte får köras flera tävlingar. Det är upp till klubbarna själva att planera och ta initiativ 
 
Vi kommer driva vidare frågan med certifierade USM anläggningar 

Fortsätta att driva vår ståndpunkt när det gäller ranking i finaler U14 och USM. 
 



 
Vara aktiva i dialogen med Stöten för att se om vi kan göra längre avtal med dem för U14 final 
eller om vi skall göra något med Uppsala på annan ort. 
I år så kommer det bli en tight tävlingssäsong med VM men framöver så hoppas vi att vi kan göra 
lite fler tävlingar och ha en bättre spridning. 
 
 

4. Träning - info gällande den träning som arrangeras i distriktets regi 
Träningsupplägget för region 4 finns på länken 
http://stockholm.skidor.com/globalassets/stockholm/dokument/alpint/alpina-
kommitten/ordforandetraffar/regionsverksamhet-traning-2018-2019.pdf 

Det kommer även att vara ett skolningsläger för 04:orna i maj i Åre och i samband med det 
planeras ett skidting, bra information och vi uppmanar klubbarna att ha skicka representater. 

Fysupplägget på Bosön har vart mycket uppskattat och bra, dock kan vi konstaterar att vi måste 
hjälpas åt att påminna om höstaktiviteten, flera har missat andra testtillfället och det borde vara 
större uppslutning på ledaraktiviteten som genomförts, 

Möten för huvudtränare kommuniceras med fler i varje klubb för att säkerställa att alla klubbar är 
representerade, ha fokusområden till varje möte. 

5. Utbildning - info om de utbildningar som AK planera att genomföra inför kommande 
säsong. 

AK har fått en utökad budget för att genomföra en utbildningsserie, Åsa håller på att planera och 
se om vi hinner få till den innan jul. 

Tidtagning och tävlingsledarutbildning, läs mer på och uppmana medlemmar att gå dessa två bra 
utbildningar http://stockholm.skidor.com/Grenar/Alpint/Utbildning/ 

Barntränarutbildningen som genomfördes på snö ifjol var bra och vi siktar på att genomföra den 
även kommande säsong 

6. Kommunikation - Det är dags för VM i Åre och vi vill att den alpina sporten i Stockholm ska få 
synas, vi har en plan för aktiviteter som även innefattar distriktets klubbar.  

Tobias presenterade sin plan och söker minst en person i varje klubb som vill engagera sig i 
mediafrågor, viktigt för rekryteringen till klubbarna. På mötet var vi eniga om att det år social 
medier som är den rätta vägen att gå för att få stor spridning till en ringa kostnad.  

7. Anläggning - Rapport från anläggningsgruppen och uppdatering från respektive grupp  
Gruppen har fått in enkätsvar gällande anläggningen från fyra klubbar, de klubbar som ej fyllt i sin 
uppmanas att göra det asap. 
 

8. Laget runt bland klubbarna – Kort information om läget från respektive klubb, det låter som om 
vi har ett stabilt läge i alla klubbar. 
 



 
9. Punkter från föregående möte 

 Vilka klubbar är intresserade av att jobba vidare med en gemensam upphandling av 
ekonomifunktioner? De klubbar som är intresserade driver denna fråga vidare.  
 
 Har alla klubbar kommit in med namn till anläggnings- och kommunikationsgruppen.  
Tobias mailar ut info och klubbarna återkopplar till Tobias vilka som representerar vilken klubb. Och 
för anläggningsgruppen fyller de klubbar som ej fyllt i enkäten i den och meddelar Stefan eller Gustaf 
vem som representerar vilken klubb. 
 
 Filen med avgifter och ersättningar uppdateras så att den blir mera jämförbar.   
Filen kommer att skickas ut till alla klubbar innan jul och den fylls i senast ½ och diskuteras på nästa 
möte tisdag 5/3 kl. 18,30 
 

To do list klubbarna: 

- Viktigt att alla skickar in info till Lena per mail om det är nya personer på någon av följande 
poster: träningsansvarig, tävlingsansvariga, utbildningsansvarig, kommunikationsansvarig, 
anläggningsansvarig med mailadress och telefonnummer. 

- Önskar ni att vi skickar alla inbjudningar till ordförandemöten, träningsmöten etcetera ex hela 
styrelsen skickar ni in de mailadresser ni vill att vi använder senast 30/9 till Lena. 

- Filen med avgifter och upplägg fylls i senast 1/2 -19. 
- Fortsätt diskussionen om klubbarna ska hitta en annan modell för debitering av startavgifter 

mellan varandra, netta i slutet på säsongen var ett förslag som kom upp. 

 

To do list AK 

- Se över och komma med en plan på hur vi ska omvärlsdbevaka viktiga frågor för klubbarna 
och för sporten tex Agenda 2025. 

- Fokusområden till huvudtränarnas möten med regionstränarna. 
- Tobias mailar ut info gällande mediafokus under kommande säsong och tar kontakt med 

klubbarnas ansvariga. 
- Nästa säsongs barmarksträning kommunicerar vi med klubbarna inför varje block 
- Åsa kommer att kalla alla utbildningsansvariga till ett möte under hösten för att stämma av 

behovet och önskemål om utbildningar, kommunicera vad som förväntas av 
utbildningsansvariga inför möten. 

- Skicka ut filen med avgifter och ersättningar senast 20/12, tag med lägerdagar per grupp som 
klubben har med i sin planering 
 
Protokollförare 
Lena Andersson 


